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 אכזיב: –כביש הפטרולים ראש הנקרה  .1

אין הירדמות. יש פה כמה גורמים שיושבים עם היד על : שפירא לירוןדיווח של  

וכל הזמן מדברים אחד  פלד ויהודהרט"ג, חלה"ט הדופק ונמצאים בקשר: 

דוידוביץ', נראה שהם כבר ירדו  משהעם השני. לפני כחודש לירון ביקר אצל 

בר בלי היתר בנייה מסודר. יות והבינו שאי אפשר לעשות שום ד מכל התכנ

 בשלב ההוא רצו להתקדם עם מקטעים לאורך הדרך שמסודרים עם תב"ע

דרך של כמו פחים טמונים. כמו כן רצו לעשות לאורך הדרך, בצד המערבי, 

הבטחות לתקציבים מאחורי העניין שהם קיבלו אבנים משתלבות. מה שעומד 

הם מקק"ל והמשרד לפיתוח הנגב והגליל, ההבטחות האלו מותנות בזה ש

נשמר, אם נגמרת  התקציבאז מתחילים לעבוד. אם מתחילים לעשות משהו 

נמחק. זה פריפריה ומאוד קשה לקבל תקציבים. לכן דחוף  התקציבהשנה 

 להתחיל לעשות "משהו".

 

שוב, הייעוץ המשפטי הודיע שאת האבנים  דוידוביץ'היום לירון דיבר עם  

. הם רוצים לעשות איפה בנייה המשתלבות אי אפשר לעשות כי אין היתר

שהם יכולים פחים טמונים, כדי שייתן את תחילת העבודות וכדי שהתקציבים 

לעשות תכנון מסודר לכל הרצועה הזו, כדי שהביצוע יישמרו. לירון דוחף 

ייעשה רק לאחר תכנון מפורט. זו דרך המלך וזה עדיין לא כל כך מקובל 

 עליהם. חושב שנכון לצעוד בדרך הזו.

 

סיור עם מתכנן המחוז החדש, יהונתן ליטאנט, והוצע לו לעשות  בעבר היה 

צריך להגיע למצב שמקימים מנהלת  פרויקט משותף עם רצועת החוף פה.

, כמו שקורה במקומות אחרים. במעלה יוסף הקימו מנהלת שטחים חופים

לו פתוחים כדי לעשות תכנית אב לשטחים פתוחים, על בסיס תקציב שקיב 

מהקרן לשטחים פתוחים. לדעתו של לירון צריך לזמן פגישה עם ראש 

ולדרוש את קידום  המועצה מהנדסדוידוביץ ו משה, יורם ישראלי המועצה

תכנית חזית הים. להבטיח תמיכה של הציבור במהלך כזה, ולא להתנגד 



תיאום הפגישה באחריות  לתכנית שתצא בשיתוף פעולה עם התושבים.

 יהודה.

  

 ל תכנית חזית הים כדי שילמד אותה.לירון העביר למתכנן המחוז תיק ש 

  

 התייחסויות:

 יובל אלון:

ף לצוות של קיימא, לשתף אותם בסיורים טמבקש שיהיה עדכון שו א. 

 פים במייל או בוואטסאפ.טובדיווחים שו

 מציע לקדם את הפגישה עם ראש המועצה. אחריות צוות קיימא. ב. 

 אילן אייזן. –אפשר להזמין לפגישה הזו את האדריכל של התכנית  

 תום יפיץ את התכנית למייל קיימא. דוד ידאג לפרסם אותה באתר. ג.

 

 :קרן של"י .2

הזדמנות לגייס כסף לפעילות של  .: יצא קול קורא לגיוס תרומותתום פישר 

ת בשנה קיימא. צריך למלא טופס עם מספר פעילויות שקיימא יכולה לעשו

 . 20:00ה בשע 12.12-הקרובה. מועד ההגשה האחרון הוא ב

סימה מתנדבת לקחת על עצמה את כתיבת ניתן לזה צ'אנס.  החלטה:

תום יעביר את  הבקשה על בסיס תכנית העבודה הרב שנתית של קיימא.

 הקול קורא + תכנית העבודה בדוא"ל.

 בעמותת כחול ירוק. 46** לבדוק אם לגדעון יש סעיף 

 

 סיכום חג בצת: .3

בסה"כ היה מעולה, מכל ההיבטים. עצם העובדה שזה היה  דיווח יובל אלון: 

מאהלים קיימים זה נתן כוח. גם ההדרכות והסדנאות  3בסוכות וכבר היו 

לילדים הוסיפו. פעם ראשונה שזה היה יומיים ולא יום אחד. רוב האנשים נהנו. 

 היה הרבה עזרה.

היה די מעט זמן. בעינו לא מוצלח לעשות זאת בערב חג משום  דוד בן צור: 

שיכולים לבוא, לדוגמא משפחות עם ילדים.  שיםאנהשזה מגביל מאוד את 

בשעות שכן היה בחוף היה נחמד, הייתה היכרות עם אנשים חדשים. אווירה 

 של חגיגה נחמדה.



יבור סביבתי טוב, אבל לא היה ח -פגש חברתימ חושב שהיהאמיר שריף:  

 .אמנם באו אנשים חדשים למעגל לות חדשות,לקהי

 היה צריך להזכיר את חג סוכות, כדי לחבר את הקהל.אהרון שריף:  

 

 חירב'ת דנעילה: .4

פנייה בעניין זה ממבקרים  הלפני כארבעה חודשים הגיע דיווח יובל אלון: 

מסודרת הנושא נתקע קצת בהתכתבויות במייל, אך יצאה פנייה באזור. 

, ולפי התשובה לאיכות סביבה גליל מערבי לאיגוד עריםמטעם קיימא 

ומשרד הפנים. מדובר בוילת הם פעלו מול קק"ל, רשות העתיקות,  ,שקיבלנו

וך לחיר'בה, בניגוד לייעוד המקורי מסיבות שפעולת בתוך יער דנעילה, סמ

יים הפגיעה היא בעיקר בבעלי הח  שהיה למסעדה ושאסר פעילות בלילה.

 שבית הגידול שלהם הוא בשמורת הטבע של נחל בצת / יער דנעילה.

 – הילה בן דורי ,איגוד ערים לאיכות סביבהמנכ"לית מחר תתקיים פגישה עם  

יופץ  .לשם היכרות כללית עם הגוף הזה וגם לדיון קונקרטי על סוגיות באזור

 סיכום מפגש לחברי קיימא.

 

 משמר חברתי: .5

ארגון שקם כתוצאה מהמחאה  המשמר החברתי הוא אלון:דיווח יובל  

. המשמר פועל בעיקר ברמה הארצית, נמצא בכל וועדה 2011החברתית של 

בכנסת, עושה פעילות מול הלוביסטים, מדווח על פעילויות של חברי כנסת, 

 גם בתוך רשויות מקומיות. ולפעולמקדם שקיפות. המשמר החליט להיכנס 

שהוגדרה כפיילוט היא נהריה. הייתה פגישת התנעה והגיעו העיר הראשונה  

שהחלה לעבוד. בחור בשם יוסי  אליה כמה עשרות תושבים, התגבשה קבוצה

להיפגש ולתת כוח גם  הביע ענייןמרכז את הפעילות המקומית, ההוא צרפתי 

 לתושבים מחוץ לנהריה.

מא שירצו לבוא יובל מציע לקבוע איתו פגישה בנהריה וכל חברי קיי החלטה: 

 לשמוע מוזמנים.

 

 :פיםטשו עדכונים .6

יובל מעדכן שהמצב כרגע קצת תקוע, בעיקר כי חסרה  :מחצבת אשרת 

הובלה. היה ניסיון בזמן האחרון להקים מטה משותף עם המועצה, היו חילוקי 



יות בקשר עם נציג השלטון לירון מציע לדרוש מיורם ישראלי להדעות. 

 מועצה הארצית לתכנון ולבניה. המקומי ב

תום ויובל נפגשו עם מאיה מהמל"ש.  מל"ש חהל"ט גליל מערבי:-פגישה קיימא 

ננסה לקדם יחד מאיה עוזבת את המל"ש וגם הביעה עניין להצטרף לקיימא. 

 סדרת הרצאות שתהווה הכשרה לשומרי החוף בצת. איתה

אורנים ותשמח  מכללתמשלומי, לומדת סביבה ב היכרות: – חזן אהובה 

בבצת מוכן  " )יסודי(שלום עליכם"להשתתף בפעילות קיימא. בית ספר 

 . לקחת חלק בפעילות סביבתית באזור, השתתפות באירועים

 

 היערכות לסיכום שנה: .7

, 2016. תכף נגמרת שנת מסיימת בקרוב שנה שלישית לפעילותהקיימא  

וכדאי שנתכנס לסיכום שנה. יובל מציע שפגישה הבאה תוקדש לסיכום 

השנה החולפת ונבנה את השנה הבאה. כמה עניינים פרקטיים אפשר לדבר 

, פייסבוק, רשימת תפוצה, קשרים עם האינטרנט אתרעליהם בפגישה הבאה: 

 מועצה. 

 

 רשם: תום


